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Concrete vragen  De pfas-limiet voor landbodem is net verhoogt van 0,8 microgram 
per kilo grond naar 1,4 microgram door de overheid. 
 

1. Zijn er door deze verruiming nu projecten in Leudal die 
sneller doorgang kunnen krijgen en/of bijvoorbeeld een 

project als de N280 ? 
2.  

3. Of valt het voor Leudal mee deze verruiming ? 
 
 

  

Ambtelijk advies  Datum: 21 juli 2020 

Advies:  
1. Nee, bodem moet nog steeds worden onderzocht op PFAS. Wel 
zijn er door de verruiming van de norm meer mogelijkheden voor het 

toepassen van grond op de landbodem.  
2. Ja. Momenteel is een bodemkwaliteitskaart PFAS (in 
samenwerking met Noord en midden Limburg en provincie) in 
voorbereiding. Uit de uitgevoerde bodemanalyses is gebleken dat in 
het gebied Noord en Midden Limburg de gehalten aan PFAS-
componenten grotendeels onder de landelijke achtergrondwaarden 

liggen en dus de onder de kwaliteitsklasse Landbouw/natuur vallen. 
 

 

Besluit college of 
portefeuillehouder 

 Datum: 21 juli 2020 

Besluit van (wie): wethouder P. Verlinden 

Besluit luidt: akkoord met ambtelijk advies 

 
 


